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 OR-RM.0002.7.7.2019 

Protokół Nr XI/19 

z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 26 czerwca 2019 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

  

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa 

Pan Sławomir Marszelski   -  I Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pan Piotr Kazimierski   - II Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pani Aleksandra Szews    - Sekretarz Gminy 

Pani Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie 

Pan Karol Woźny  - Naczelnik Wydziału Prewencji Komisariatu   

Policji w Koronowie 

 

1. Otwarcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Koronowie.      

Obrady XI sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył przewodniczący Rady Miejskiej  

w Koronowie Pan Stanisław Gliszczyński. Poinformował zebranych, że  obrady sesji 

Rady Miejskiej w  Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji dostępne są 

w Biuletynie Informacji Publicznej Gmin y Koronowo . 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

Na podstawie listy obecności przewodniczący rady Pan Stanisław Gliszczyński 

stwierdził prawomocność obrad XI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 18 radnych na ogólny stan 20 radnych. 

 

Nieobecni radni: Pani Illona Pubanc, Pan Stanisław Sikorski. 

 

Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Witam serdecznie: 

Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie,  

Panie i Panów Radnych Powiatu Bydgoskiego,  

Pana Patryka Mikołajewskiego Burmistrza Koronowa wraz z kadrą kierowniczą i 

pracownikami urzędu, 

Panie i Panów Sołtysów z terenu Gminy Koronowo, 

Przewodniczących zarządów i rad OKSM w Koronowie,  

Przedstawicieli związków zawodowych, organizacji  pozarządowych, 

Przedstawicieli zakładów pracy z terenu Gminy Koronowo,  

Dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy Koronowo, 

wszystkich mieszkańców gminy Koronowo. 

 

3. Ślubowanie Radnej Rady Miejskiej w Koronowie Pani Małgorzaty Szymczak. 

Radna Rady Miejskiej w Koronowie Pani Małgorzata Szymczak złożyła ślubowanie 

odczytując poniższą treść ślubowania: 

„Wierna Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnej sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców. Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Złożono gratulacje i życzenia nowo zaprzysiężonej Radnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński stwierdził aktualny stan 21 

Radnych Rady Miejskiej w Koronowie, z czego obecnych na posiedzeniu – 19 

Radnych. 

 

4. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący  Rady Pan Stanisław Gliszczyński –  Przechodzimy do punktu 

czwartego porządku obrad sesji, do wniosków dotyczących zmiany porządku obrad 

sesji. 

- Informuję, że 19 czerwca 2019 r. wpłynął wniosek Burmistrza Koronowa o 

wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu. Oto treść wniosku: Zgodnie 
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z art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 

2019 r. poz. 506) wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad XI sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie w dniu 26 czerwca 2019 roku dodatkowego punktu: 

rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie ustalenia 

wysokości i zasad przyznawania diet przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych – sołtysom.  

Przewodniczący  Rady Pan Stanisław Gliszczyński - W związku z tym 

wprowadzam ten punkt jako 10 a. Czy są inne wnioski o zmianę porządku obrad 

sesji? 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski – Wnosimy o wycofanie z 

porządku obrad punktu 23. To jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej w 

miejscowości Stary Dwór oraz punktu 27, jest to rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właściciela nieruchomości 

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Koronowo. Punkt 23 z racji tego, iż budynek 

wchodzi w pas drogi, KOWR odmówił sprostowania tego, punkt 27, gdyż tam 

prywatni przedsiębiorcy wnieśli uwagi do formy uchwały i wysokości stawek. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Czy są inne propozycje 

zmiany porządku obrad? 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Proszę o przeniesienie punktu 30 

do punktu 5 bądź 6, aby sprawozdanie z działalności burmistrza międzysesyjnej 

odbyło się na początku sesji. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Czy są inne propozycje 

zmiany porządku obrad? Nie widzę, w związku z tym jeżeli chodzi o zdjęcie punktu 23, 

proszę o przegłosowanie i po kolei będziemy każdy z tych punktów głosowali.  

- Kto jest za zdjęciem z porządku 23, bo rozumiem, że z racji uzasadnienia, które 

przedstawił Pan burmistrz, myślę, że tutaj nie ma żadnych uwag.  
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Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - jeżeli chodzi o punkt 27, również 

tożsamo, proszę bardzo kto jest za tym, aby punkt 27 został zdjęty? Myślę, że przy tym 

uzasadnieniu nie ma żadnych wątpliwości. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – I wniosek był o przeniesienie 

punktu 30 do punktu 5, tak 5 ?  

Kto jest za? 10 głosów. 

Kto jest przeciw? 9 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący  Rady Pan Stanisław Gliszczyński – W związku z tym nie ma 

bezwzględnej większości głosów, tak, panie mecenasie? Nie ma. W związku z tym nie 

będzie zmiany tego porządku obrad, ale ogłaszam 5 minut przerwy na przygotowanie 

techniczne aktualizacji porządku obrad.  

PRZERWA do godz. 10:17. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński wznowił obrady sesji po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Porządek obrad będzie 

wyglądał następująco:  

1. Otwarcie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Ślubowanie Radnej Rady Miejskiej w Koronowie Pani Małgorzaty Szymczak. 

4. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad IX i X sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej w 

Koronowie. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 
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interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

8. Informacja Punktu Informacji Turystycznej, Referatu Rozwoju i Promocji oraz 

Komisariatu Policji w Koronowie o przygotowaniach Gminy Koronowo do sezonu 

turystycznego oraz wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

10 a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

przyznawania diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych – sołtysom. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Koronowo oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do 

rejestru zabytków oraz jej wysokości.   

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników sądowych. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właściciela 

nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Buszkowo. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Byszewo. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 
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Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Byszewo. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Dziedzinek. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Gościeradz. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Łąsko Wielkie.  

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości położonej w Koronowie, stanowiącej 

własność Gminy Koronowo.  

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych.  

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Jezior Byszewskich. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

28. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

29. Zapytania, wnioski i informacje. 

30. Składanie interpelacji.  

31. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

32. Zamknięcie obrad XI sesji. 

 

5. Przyjęcie protokołów z obrad IX i X sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu piątego 

porządku obrad sesji: Przyjęcie protokołu z obrad IX i X sesji Rady Miejskiej w 

Koronowie. Głosować będziemy na poszczególne protokoły. 

- Kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad IX sesji Rady 
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Miejskiej w Koronowie? Proszę o podniesienie ręki i głosowanie za pomocą tabletu.  

Za? 19 głosów. W związku z tym protokół został przyjęty. 

- Kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad X sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie? Kto jest za? 18 głosów „za” i 1 „wstrzymujący się”. Protokół 

został przyjęty. 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej w 

Koronowie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przystępujemy do punktu 

szóstego porządku obrad sesji, sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji 

uchwał Rady Miejskiej w Koronowie. 

- Proszę Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego o przedstawienie 

sprawozdania. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski odczytał sprawozdanie z realizacji uchwał. 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego Protokołu.  

 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Czy do tego sprawozdania z 

realizacji uchwał są jakieś pytania ? Nie widzę w związku z tym, przystępujemy do 

punktu siódmego porządku obrad sesji, do informacji przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

- Informuję, że na X sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w Koronowie, która odbyła się 30 

maja 2019 r. oraz w okresie międzysesyjnym Radni interpelacji nie złożyli. 

 

8. Informacja Punktu Informacji Turystycznej, Referatu Rozwoju i Promocji oraz 

Komisariatu Policji w Koronowie o przygotowaniach Gminy Koronowo do 
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sezonu turystycznego oraz wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przystępujemy do punktu 

ósmego porządku obrad sesji, informacji Punktu Informacji Turystycznej, Referatu 

Rozwoju i Promocji oraz Komisariatu Policji w Koronowie o przygotowaniach Gminy 

Koronowo do sezonu turystycznego oraz wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

 

Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji Pan Rafał Gibas przedstawił ww. informacje. 

Informacja Referatu stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego Protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Korzystając z tego że jest 

jeszcze Pan kierownik czy są z Państwa strony jeszcze jakieś pytania? Nie ma, więc 

dziękuję serdecznie. I poproszę teraz Pana Nadkomisarza Karola Woźnego Naczelnika 

Wydziału Prewencji, który rozpoczął pracę w naszym Komisariacie. Rozumiem, że w 

zastępstwie za Pana Komendanta Radosława Karabana, również przedstawi nam 

informacje na temat przygotowania do sezonu turystycznego oraz wypoczynku letniego 

dzieci i młodzieży. 

 

Naczelnik Wydziału Prewencji Komisariatu Policji w Koronowie Pan Karol Woźny – 

Tak jak tutaj zostało powiedziane, od niedawna, a dokładnie od 16 czerwca pełnię 

funkcję naczelnika wydziału prewencji w Koronowie. W dniu dzisiejszym, w imieniu 

Komendanta Komisariatu przedstawię informacje o przygotowaniu komisariatu do 

sezonu letniego, wakacyjnego. Wakacje to czas wypoczynku, ale i wzmożonego ruchu 

na drogach. Dlatego też w ramach ogólnopolskich działań „bezpieczne wakacje”, których 

celem jest zmniejszenie ilości wypadków i zminimalizowanie ich skutków przez cały 

wakacyjny czas policjanci ruchu drogowego i Komisariatu Policji w Koronowie będą 

czuwać nad bezpieczeństwem podróżujących. Policjanci będą zwracać uwagę na 

przestrzeganie przepisów ruchu drogowego, w szczególności ograniczeń prędkości, 

stosowania pasów bezpieczeństwa i urządzeń do bezpiecznego przewożenia dzieci, 

sprawdzać stan trzeźwości kierujących, a także stan techniczny pojazdów, jak również 

realizować działania kontrolne, pomiarowe, ukierunkowane w szczególności na kontrolę 

autokarów przewożących dzieci i młodzież. Policjanci Komisariatu Koronowo będą 
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również weryfikowali stan techniczny autokarów przewożących dzieci na zorganizowany 

wyjazd i trzeźwość kierowcy. Ponadto przez cały okres wakacji służbę nad Zalewem 

Koronowskim będą pełnić policjanci z ogniwa wodnego Komendy Miejskiej Policji w 

Bydgoszczy. Służba patrolu polegać będzie na podejmowaniu interwencji nie tylko na 

wodzie, ale również na terenach przywodnych gdzie dużym problemem są nielegalne 

rozpalanie ognisk czy grillowanie w odległości mniejszej niż 100m od ściany lasu, co jest 

zabronione i może grozić pożarem. Podczas służby na wodzie policjanci sprawdzają 

obowiązkowe wyposażenie łodzi, czuwają nad bezpieczeństwem osób korzystających z 

kąpieli, a każdą kontrolę jednostki pływającej kończą badaniem trzeźwości. Policjanci 

bezwzględnie będą karać osoby pływające jednostkami wodnymi, np. kajaki, łódki czy 

rowery wodne, pod wpływem alkoholu. Co więcej, taka jednostka może zostać 

odholowana. Pierwsze kontrole funkcjonariusze już przeprowadzili w miniony weekend, 

gdzie nad Zalewem Koronowskim wypoczywało wiele osób. I oceniają te dni jako 

bezpieczne. Funkcjonariusze, którzy pełnią służbę na wodach współpracują z 

ratownikami WOPR, służbą medyczną, strażą pożarną i strażą leśną. Celem 

zapewnienia odpowiedniego poziomu bezpieczeństwa w Komisariacie Koronowo na 

bieżąco dokonywana jest analiza zaistniałych zdarzeń i mogących wystąpić zagrożeń, i w 

szczególności, w zależności od potrzeb, w rejon kierowane są dodatkowe patrole 

funkcjonariuszy pionu prewencji oraz kryminalnego, którzy pełnią służby wewnętrzne. W 

trosce o wzrost poczucia bezpieczeństwa mieszkańców, nie tylko w okresie wakacyjnym, 

policjanci Komisariatu Policji w Koronowie na bieżąco sprawdzają informacje 

przekazywane przez społeczeństwo oraz organy samorządowe związane z zagrożeniami 

i zaistniałymi problemami. Jednak szczególnie w okresie wakacyjnym, w sezonie 

urlopowym, bardzo pomocnym narzędziem w eliminowaniu zagrożeń okazała się 

Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa, gdzie korzystając z Internetu mieszkańcy i 

osoby przebywające na wypoczynku nad Zalewem Koronowskim wskazują miejsca, w 

których dochodzi do naruszeń przepisów prawa. Miejsca te następnie są weryfikowane 

przez policjantów z Koronowa zgodnie z posiadanymi kompetencjami. Daje to możliwość 

odpowiedniego rozlokowania sił i szybkiej reakcji na pojawiające się zagrożenia 

naruszenia prawa oraz stanowi dla nas cenne źródło informacji o zagrożeniach. Dzięki 

wsparciu finansowemu Gminy Koronowo w okresie wakacyjnym realizowane są 

dodatkowe służby prewencyjne na rzecz poprawy bezpieczeństwa, które pełnione są w 
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godzinach popołudniowo-wieczornych. Patrole te kierowane są właśnie w wytypowane 

miejsca najbardziej zagrożone, gdzie może dochodzić do naruszeń prawa. Dla 

przykładu, w związku z właśnie takimi informacjami, dotyczącymi naruszeń prawnych 

naniesionych na Mapę Zagrożeń na wniosek Komendanta Komisariatu, celem ich 

weryfikacji otrzymaliśmy jeszcze dodatkowo wsparcie funkcjonariuszy oddziałów 

prewencji Komendy Wojewódzkiej Policji, którzy właśnie w tej chwili weryfikują wskazane 

miejsca. W związku z licznymi zgłoszeniami kolonii i obozów harcerskich na terenie 

działania Komisariatu Koronowo, prowadzone są przez dzielnicowych komisariatu 

działania profilaktyczne, podczas których funkcjonariusze informują o zagrożeniach 

mogących wystąpić podczas wakacji. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Czy są jeszcze jakieś ewentualne 

pytania do Pana Naczelnika? Nie widzę, w związku z tym dziękujemy serdecznie.   

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przystępujemy do punktu 

dziewiątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński  - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Podczas głosowania nieobecni na sesji: Radny Pan Artur Koper, Pan Mariusz 

Weleziński. Obecnych 17 Radnych. 

 

Kto jest za? 17 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

- Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią 

Kierownik Barbarę Koniarską. 
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Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Koniarska – Zmiana 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2025 podyktowana jest urealnieniem 

zadań inwestycyjnych oraz dostosowaniem do Uchwały Rady Miejskiej zmieniającej 

budżet. Wieloletnia Prognoza Finansowa jest odzwierciedleniem kierunku i planu 

rozwoju Gminy Koronowo w oparciu o czynniki zewnętrzne – wzrost PKB, wzrost cen 

towarów i usług konsumpcyjnych, wzrost przeciętnego wynagrodzenia w gospodarce 

narodowej  jak i wewnętrzne – prognozę dochodów podatków, subwencję, udziały we 

wpływach w PIT i CIT. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. Podczas głosowania w dalszym ciągu nieobecni: Pan 

Radny Artur Koper i Pan Mariusz Weleziński. Obecnych 17 Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 17 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 

17 głosami „za”, podjęła Uchwałę Nr XI/94/19 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Przystępujemy do punktu 

dziesiątego porządku obrad sesji, do  rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

 

Radny Pan Artur Koper oraz Pan Mariusz Weleziński wrócili na obrady sesji. Obecnych 

19 Radnych. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Barbarę 

Koniarską. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Koniarska - W 

Uchwale  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia  budżetu  Gminy Koronowo na 

rok 2019 wnoszę o wprowadzenie autopoprawki w uzasadnieniu do uchwały. W 

zapisie dotyczącym Jarmarku Cysterskiego zamiast XVI Jarmark Cysterski winien 

być zapis XVII Jarmark Cysterski. Powyższa uchwała wynika bezpośrednio m. in.  z 

wprowadzenia zmian w dochodach, wydatkach  jak również  w zadaniach 

inwestycyjnych: W zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa sieci wodociągowej w ul. 

Bajkowej w Tryszczynie” zwiększa się wartość zadania o kwotę 35.000,00 zł 

zabezpieczając środki na kosztorys inwestorski. Całkowita wartość zadania to kwota 

50.000,00 zł. W zadaniu 2. rezygnuje się z przedsięwzięcia Wymiana pokrycia 

dachowego w budynku przy ul. Tucholskiej 37 w Koronowie, a zabezpiecza się środki 

w kwocie 60.000,00 zł na nowe zadanie inwestycyjne pn. Wymiana pokrycia 

dachowego w budynku w Nowym Jasińcu 29. Budynek stanowi świetlicę oraz 

budynek mieszkalny gminny. W zadaniu 3. zwiększa się dotacje celowe na 

dofinansowanie realizacji inwestycji związanych z zakupem i instalacją 

przydomowych oczyszczalni ścieków, modernizacją studni głębinowych  o kwotę 

41.156,00 zł. Całkowita wartość zadania inwestycyjnego – 61.156,00 zł. W zadaniu 

4. zwiększa się dotacje celowe na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 

realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych udzielanych na ograniczenie emisji 

zanieczyszczeń do atmosfery poprzez wymianę źródła ogrzewania opalanego 

paliwem stałym, w szczególności kotła lub pieca węglowego, na ekologiczne 
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urządzenia grzewcze o kwotę 13.000,00 zł. Całkowita wartość zadania 

inwestycyjnego – 33.000,00 zł. W dochodach na podstawie decyzji Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego zabezpiecza się środki w kwocie 1.980,00 zł na 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, zgodnie z art. 18 ustawy o pomocy społecznej. 

Dochody zwiększa się również w związku z podpisaniem umów ze Starostą 

Bydgoskim. Powiat Bydgoski dofinansowuje nas w następujących zadaniach: „XVII 

Jarmark Cysterski i Bitwa pod Koronowem”  na kwotę 2.000,00 zł; „Arie operowe 

Lato, Pieczyska i Śpiew Ryszard Smęda zaprasza” na kwotę 2.000,00 zł; „Sołtysiada 

2019 – Turniej Gmin Powiatu Bydgoskiego” na kwotę 3.000,00 zł. Wydatki zwiększa 

się w rozdziale „Utrzymanie zieleni w miastach i gminach” zabezpieczając środki na 

nasadzenia drzew na terenach stanowiących własność gminy w ramach Programu 

Ochrona przyrody 2019. W Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych zabezpiecza się środki w kwocie 244.650,01 zł na: zakup 

materiałów i wyposażenia,  zakup środków żywności, zakup usług remontowych, 

zakup usług pozostałych, umowy zlecenia, koszty postępowania sądowego i 

prokuratorskiego. Jednocześnie na podstawie ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach zabezpiecza się wydatki związane ze świadczeniem usług w 

zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Koronowo o kwotę 50.746,27 zł. Dla jednostek budżetowych, tj.: Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie zabezpiecza się środki w kwocie 

30.000,00 zł w dziale rodzina poprzez przeniesienie z paragrafu świadczeń 

społecznych na wynagrodzenia osobowe, pochodne od wynagrodzeń, zakup 

materiałów i wyposażenia oraz zakup usług pozostałych. Również dla Miejsko-

Gminnego Zespołu Edukacji przenosi się środki z rozdziału Przedszkola  

zabezpieczając środki w formie dotacji dla gimnazjów w kwocie 3.900,00 zł oraz w 

kwocie 280,00 zł zabezpieczając dotację dla Prywatnego Gimnazjum Awans w 

Koronowie. Natomiast dla Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji zabezpiecza się 

środki finansowe dla stołówek szkolnych i przedszkolnych na kwotę 3.369,00 zł na 

wynagrodzenia osobowe i zakup środków żywności.  
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, więc zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że  19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 

19 głosami „za”, podjęła Uchwałę Nr XI/95/19 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

 

10 a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

przyznawania diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych – sołtysom. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przystępujemy do punktu 

dziesiątego a porządku obrad sesji, do  rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysom. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Barbarę 

Koniarską. 
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Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Koniarska - 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych –sołtysom. W uchwale w sprawie 

ustalenia diet dla przewodniczących organów wykonawczych – sołtysów ustala się 

dietę miesięczną za wykonywanie zadań sołtysa. Wysokość diety zróżnicowana jest 

w zależności od ilości mieszkańców wykonywanych obowiązków w sołectwie. W 

uchwale ustala się kwotę stałą dla wszystkich sołectw w wysokości 500,00 zł oraz 

kwotę zmienna w wysokości 0,15 zł na 1 mieszkańca. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Bogusław Guziński – Krótki komentarz do tej 

uchwały, chciałbym przypomnieć tylko genezę tej uchwały. W kwietniu ona nie była 

procedowana, została zdjęta z obrad sesji na wniosek grupy sołtysów z uwagi na 

potrzebę dopracowania tej uchwały, tak aby w miarę możliwości sprawiedliwie. Tu 

zaznaczam bardzo dobrze te wyrazy – w miarę możliwości, ustalić te diety tak, aby 

uwzględnić wielkości poszczególnych sołectw i ilości zadań dla sołtysów, mając 

oczywiście na uwadze to, że takie podwyższanie odbywa się, czy od teraz odbywać 

się będzie generalnie raz na 5 lat i te wszystkie fakty trzeba było uwzględnić. Ze 

strony sołtysów została przedstawiona propozycja, która niewiele różniła się w 

skutkach finansowych miesięcznych od propozycji urzędu i ta propozycja została 

przegłosowana na naradzie sołtysów, wszystkich sołtysów, na tej Sali i została w ten 

sposób jakby przyjęta do realizacji przez urząd. Niestety w poniedziałek, na 

posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu, której jestem członkiem, przedstawiono 

nam propozycję, która była jeszcze zdecydowanie w skutkach finansowych 

miesięcznych zdecydowanie niższa od pierwotnej propozycji urzędu. Pytałem kto jest 

autorem takiej propozycji, dla mnie skandalicznej. Okazało się, że autorem jest Pani 

Skarbnik. Po raz kolejny Pani Skarbnik, ja mam takie wrażenie, traktuje nas jako 

radnych jako dzieci szczególnej troski. Mi się to generalnie nie podoba, bo w ten 

sposób się z nami nie powinno rozmawiać, tak się, widzę, rozmawia z pracownikami 

urzędu, mówię o Pani Skarbnik i szkoda, że jej dzisiaj tutaj nie ma. Ale no niestety, 
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nie było jej na sesji nadzwyczajnej, nie było jej w poniedziałek na posiedzeniu 

komisji, nie ma dzisiaj… Nie wiem co faktycznie się dzieje, czy to plany urlopowe, 

szkoleniowe czy jeszcze jakieś inne, nieważne. Dlatego zwracam się do Pana 

Burmistrza, proszę w jakiś sposób zainteresować się funkcjonowaniem Pani 

Skarbnik, bo ja osobiście dostrzegam, że jej funkcjonowanie opiera się tylko i 

wyłącznie na dławieniu wydatków w naszej gminie, bo jak się zwróci do Pani 

Skarbnik to na nic nie ma pieniędzy. Przy 100-milionowym budżecie, nie ma 

pieniędzy. I właśnie takie kuriozum w poniedziałek,  my jako członkowie komisji na 

posiedzeniu wyjazdowym do Wtelna dowiedzieliśmy się, że nawet sfinansowanie 

podlewania i sfinansowanie wody na boisku Olimpii Wtelno, to muszą zrobić to 

mieszkańcy, to muszą zrobić to rodzice. Ja tylko przypominam, że w zeszłym roku 

taki drobiazg, ale znamienny dotyczył OSP w Gościeradzu, kiedy musieli sobie kupić 

sami jakąś baterię, niewielki koszt, ale jak my mamy tak funkcjonować w gminie, że 

mieszkańcy będą musieli sobie wszystko finansować sami, no to chyba 

nieporozumienie jeśli chodzi o Panią Skarbnik i jej sposób funkcjonowania. Ja z tego 

widzę, że nie problem tkwi w poszczególnych włodarzach, poprzednim czy obecnym, 

ale w osobie tej samej Pani Skarbnik. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać 

głos w dyskusji ? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Wracając do tej chwalebnej uchwały, 

którą Państwo będziecie przed chwilą głosować, po naradzie sołtysów uczyniłem pewne 

kroki. I uchwała jest taka, jaką zamierzali sołtysi. To jest ukłon w ich stronę, faktycznie nie 

było przez parę lat podwyżek, teraz diety będą wypłacane  społecznie w równy sposób, 

przynajmniej tak, jak możemy to założyć. Co do wywodu w sprawie Pani Skarbnik, nie 

będę się zajmował Panią Skarbnik gdyż jest na urlopie jak każdy praworządny obywatel 

ma prawo do urlopu. Jeśli Pan się czuje jak specjalnej troski Panie Radny, Pana prawo, 

w to też nie będę wnikał. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Dziękuję bardzo, czy ktoś 

jeszcze chciałby zabrać głos, myślę, że nie tonem polemiki bo… tak? Proszę bardzo.  
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Wiceprzewodniczący Rady Pan Bogusław Guziński – Tylko krótko, ta zmiana tej 

uchwały i ta propozycja zmieniła się po moim ostrym wystąpieniu w poniedziałek i dzisiaj 

będziemy procedować propozycję sołtysów, trzecią z kolei. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Pytam po raz kolejny jeszcze, czy 

ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę, w związku z tym… Panie mecenasie 

momencik, w związku z tym zamierzam zamknąć dyskusję, natomiast z racji tej, że 

mamy kilkoro radnych, którzy są sołtysami, w związku z tym decyzja co do podjęcia 

odnośnie głosowania jest po Państwa stronie, ja uważam, że nie jest tu naruszony w 

żaden sposób art. 25, ale decyzja jest po Państwa stronie czy będziecie brali udział w 

głosowaniu, czy nie. Proszę bardzo Pan mecenas. 

 

Radca Prawny Pan Rafał Bułka – Ja właśnie w tej samej sprawie, którą poruszył 

Przewodniczący, no ja akurat się nie za bardzo zgadzam z tym, że ta decyzja należy 

tylko do radnych. Znaczy… nie można zmusić ich do tego, żeby się wyłączyli od 

głosowania, bo to jest decyzja radnych, ale w konsekwencji głosowanie może skutkować 

stwierdzeniem nieważności uchwały, bo jednak dotyczy to interesu bezpośrednio tych 

radnych, którzy są sołtysami. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Dobrze, tak jak powiedziałem, 

decyzja jest po Państwa stronie, proszę to ogłosić w momencie głosowania. W związku z 

zamknięciem dyskusji, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Z głosowania wyłączyli się: Radna Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk, Pan Radny Henryk 

Borowicz oraz Pan Radny Artur Koper.  Pan Pan Bogusław Guziński „wstrzymał się” od 

głosu. W głosowaniu udział wzięło 16 Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 15 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 

15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XI/96/19 w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych – 

sołtysom. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Koronowo oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 

roku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Przystępujemy do punktu 

jedenastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Koronowo oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 

1 września 2019 roku. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński  - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Dyrektor Ewę Chytłę. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła –  

Powyższa uchwała musi być podjęta ze względu na zmianę podstawy prawnej i tak 

będzie na podstawie art. 39 ust. 5 i 5a Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku prawo 

oświatowe. Powyższa uchwała nie zmienia granic obwodów i jest taka sama jak 

poprzednio procedowana. Jeszcze może dodam, że została zaopiniowana przez 

Kuratora Oświaty 18 czerwca 2019 r. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Czyli mówimy o końcówce w 

uzasadnieniu tak? O wpisaniu tak, czyli… czy są jakieś pytania? Nie widzę, zatem 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 

19 głosami „za”, podjęła Uchwałę Nr XI/97/19 w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Koronowo oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 

września 2019 roku. 

 

Ogłoszono przerwę od godz. 11:27 do godz. 11:40.  

 

Po przerwie na sesji nieobecni Radni: Pani Katarzyna Karwat, Pan Maciej 

Szlagowski, Pan Artur Koper, Pan Mariusz Weleziński. 

Obecnych 15 Radnych. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy obiekcie 

wpisanym do rejestru zabytków oraz jej wysokości.   

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Przystępujemy do punktu 

dwunastego porządku obrad sesji, rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków oraz jej wysokości.   
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 15 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Jolantę 

Dombrowską-Chmielek. 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta 

Dombrowska-Chmielek - Zgodnie z ustawą o ochronie zabytków i opiece nad 

zabytkami dotacje na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków,  mogą otrzymywać podmioty na 

podstawie zasad określanych przez Radę Miejską i po podjęciu corocznej uchwały 

przez Radę Miejską, w której wykazane są podmioty otrzymujące dotacje i kwota 

dotacji. W budżecie Gminy Koronowo, przyjętym Uchwałą Nr IV/23/18 Rady Miejskiej 

w Koronowie z dnia 21 grudnia 2018 r. została na ten cel zaplanowana kwota 

30.000,00 zł. W roku 2019 dotacja udzielana jest na dofinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy ołtarzu głównym kościoła  pw. Świętej Trójcy 

w Byszewie – Etap V – prace przy środkowej części retabulum (kolumny i pilastry) 

i przy czterech figurach uskrzydlonych aniołów, wpisanych do rejestru zabytków 

województwa bydgoskiego pod nr B/47/1-25, decyzja z dnia 15 listopada 1995 r. oraz 

przeprowadzenie izolacji ścian fundamentowych i usprawnienie systemu 

odprowadzania wód opadowych od budynku kościoła p.w. Św. Andrzeja 

w Koronowie (rewitalizacja nawierzchni przy kościele), wpisanego do rejestru 

zabytków woj. Kujawsko-Pomorskiego pod numerem A/1622 i decyzji w sprawie 

wpisania do rejestru zabytków cmentarza przy kościele filialnym p.w. Św. Andrzeja 

pod numerem A/1708 z dnia 25 października 2016 r. Po podjęciu uchwały podpisane 

zostaną umowy, w których szczegółowo będą określone terminy i zasady 

przekazania, wykorzystania i rozliczenia udzielonej dotacji. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, więc  zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Na obrady sesji wrócili Radni: Pan Mariusz Weleziński i Pani Katarzyna Karwat.  

Obecnych 17 Radnych. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 17 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 17 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę 

Nr XI/98/19 w sprawie przyznania w roku 2019 dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru 

zabytków oraz jej wysokości. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o 

wypłatę dodatku energetycznego. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Przystępujemy do punktu 

trzynastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński  - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 17 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

- Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Pana 

Dyrektora Dariusza Karwata. 
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Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie Pan 

Dariusz Karwat – Przedmiotem niniejszej uchwały jest wprowadzenie, czy uchwalenie 

wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. Dotychczas odbywało się to na 

zasadach standardowych, czyli beneficjent składał wniosek na zwykłej kartce papieru. W 

chwili obecnej wymóg ustawowy nakłada na nas obowiązek aby określić wzór takiego 

wniosku i macie Państwo w swoich materiałach, ponadto zostaliście Państwo zapoznani 

na poszczególnych komisjach z drukiem tego wniosku, czy ze wzorem tego wniosku, 

bardzo proszę o przyjęcie niniejszej uchwały w celu prawidłowego realizowania zadania 

jakim jest wypłata dodatku energetycznego. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

  

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 17 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 

17 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XI/99/19 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego.  

14. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników sądowych. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – W związku z tym, że za 

chwilę przystąpimy do punktu 14. porządku obrad, czyli do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

sądowych, ogłaszam 5 minut przerwy i zapraszam wszystkich radnych do sali nr 25. 



23 

 

 

Ogłoszono przerwę od godz. 11:47 do godz. 11:55. 

Po przerwie obecnych na obradach sesji 19 Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przystępujemy do punktu 

czternastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników sądowych. 

 

Odczytano treść uchwały. W skład zespołu opiniującego wybrano: Pana Piotra Miterę, 

Panią Katarzynę Szultę-Romaniuk, Panią Katarzynę Karwat, Panią Szymczak 

Małgorzatę, Pana Henryka Borowicza. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/100/19 w sprawie powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników sądowych.  

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – Przystępujemy do punktu 

piętnastego porządku obrad sesji, rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński  - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner – Niniejszą uchwałą 

aktualizujemy wykaz inkasentów opłaty śmieciowej na terenie Gminy Koronowo. Jak 

zapewne zauważyliście, na Sesji pojawił się 2. Projekt uchwały, ponieważ w ostatnich 

kilku dniach kolejna osoba złożyła nam rezygnację z funkcji inkasenta. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/101/19 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właściciela nieruchomości oraz 

warunków i trybu jej składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przystępujemy do punktu 

szesnastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  

przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński  - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0  

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner – Na samym początku 

chciałabym powiedzieć, że w przerwie sesji okazało się, że mamy jeden błąd w 

każdym załączniku jeżeli chodzi o deklarację, więc chciałabym wprowadzić 

autopoprawkę. Zmieniła się Ustawa ordynacja podatkowa i dotychczas w pouczeniu 

do każdej deklaracji był taki punkt 4. gdzie był zapis, że do korekty deklaracji należy 

dołączyć pisemne uzasadnienie przyczyn korekty zgodnie z art. 85 Ustawy ordynacja 

podatkowa. Ten artykuł został uchylony, więc w związku z tym, z każdego załącznika 

dotyczącego deklaracji chciałabym wykreślić ten punkt 4. I automatycznie będzie 

przenumerowanie punktów jeżeli chodzi o pouczenie. W punkcie f. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Czyli nie będzie w ogóle tego 

punktu 4. natomiast punkt 5. będzie miał numer kolejny, czyli 4. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner –Tak. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński – I tylko jeżeli chodzi o tabelę 

f? 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Tylko jeżeli chodzi o 

tabelę f we wszystkich wzorach deklaracji. Ponadto, w uchwale wprowadzamy 

informacje o przetwarzaniu danych osobowych w Urzędzie Miejskim w Koronowie. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Jeżeli chodzi o ostatnia 

deklarację, załącznik numer 5, mamy tutaj w f mamy 1, 2, 4 i 5, czyli… 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Tak tam zamiast 5 

będzie 3. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Ok., czyli nie ma potrzeby 

trójki, czyli czwórkę wykreślamy, piątka staje się trójką. Pozostałe rozumiem inne są 

bez błędów tak? Dobrze. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

  

Przeprowadzono głosowanie.  

 

 Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/102/19 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właściciela 

nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Buszkowo. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przystępujemy do punktu 

siedemnastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej w 

miejscowości Buszkowo. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów.  

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Gmina Koronowo 

wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o nieodpłatne 

przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 41/6 położonej 

w miejscowości Buszkowo. Działka ta  łączy drogi gminne 050108C (droga na 

Kadzionkę) -050107C (droga prowadząca na Sokole Kuźnica łącząca się w Krówce z 

drogą powiatową 1514C). Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa 

się za zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, więc zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/103/19 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Buszkowo. 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Byszewo. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

osiemnastego  porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej w 

miejscowości Byszewo. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Gmina Koronowo 

wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o nieodpłatne 

przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 3/12 położonej 

w miejscowości Byszewo. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, umożliwia 

dojazd do budynków mieszkalnych i przylega bezpośrednio do drogi wojewódzkiej 

234. Z uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/104/19 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Byszewo. 

 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Byszewo. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dziewiętnastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej w 

miejscowości Byszewo. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 
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Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Gmina Koronowo 

wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o nieodpłatne 

przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 12/9 położonej 

w miejscowości Byszewo. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, umożliwia 

dojazd do budynków mieszkalnych i przylega bezpośrednio do drogi gminnej. Z 

uwagi na powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

  

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/105/19 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Byszewo. 

 

20.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Dziedzinek. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej w 

miejscowości Dziedzinek. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 
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Kto jest za? 19 głosów 

Kto jest przeciw? 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Gmina Koronowo wystąpiła 

z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o nieodpłatne przejęcie na 

własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 10/8 położonej w miejscowości 

Dziedzinek. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, umożliwia dojazd do budynków 

mieszkalnych i przylega bezpośrednio do drogi gminnej. Z uwagi na powyższe podjęcie 

niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/106/19 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Dziedzinek. 

 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Gościeradz. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego pierwszego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej w 

miejscowości Gościeradz. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Gmina Koronowo 

wystąpiła z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o nieodpłatne 

przejęcie na własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 217/5 położonej 

w miejscowości Gościeradz. Działka ta stanowi drogę gminną dojazdową, umożliwia 

dojazd do działek budowlanych i łączy drogi powiatowe. Z uwagi na powyższe 

podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/107/19 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Gościeradz. 

 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 

Gminę Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Łąsko Wielkie.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego drugiego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej w 

miejscowości Łąsko Wielkie.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Gmina Koronowo wystąpiła 

z wnioskiem do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o nieodpłatne przejęcie na 

własność nieruchomości gruntowej oznaczonej w ewid. 163/5 położonej w miejscowości 

Łasko Wielkie. Działka ta przeznaczona jest na poszerzenie drogi gminnej. Z uwagi na 

powyższe podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/108/19 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości położonej w miejscowości Łąsko Wielkie. 

 

23.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości położonej w Koronowie, stanowiącej 

własność Gminy Koronowo.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego trzeciego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy Koronowo.  

- Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 
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Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Przedmiotem niniejszej 

uchwały jest wyrażenie zgody na obciążenie części nieruchomości oznaczonej jako 

działka nr 1118/6, położonej w Koronowie, która stanowi własność Gminy Koronowo, 

ograniczonym prawem rzeczowym, tj. służebnością przejścia i przejazdu na rzecz 

każdorazowego właściciela działki nr 1118/3 położonych w Koronowie.  Służebność 

obejmuje część działki nr 1118/6 o powierzchni 0,0227 ha, zgodnie z oznaczeniem na 

mapie stanowiącej  załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. Nieruchomość oznaczona w 

ewidencji gruntów jako działka nr 1118/3 została zbyta przez gminę na rzecz osób 

prywatnych w 2006 r. bez ustanowienia drogi dojazdowej.  Obecny właściciel 

nieruchomości dnia 07 stycznia 2019 r. złożył pisemny wniosek do Burmistrza Koronowa 

o ustanowienie służebności dojazdu do działki nr 1118/3. Z uwagi na powyższe podjęcie 

niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę zatem, zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/109/19 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości położonej w Koronowie, stanowiącej 

własność Gminy Koronowo.  

 

24.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego czwartego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Zgodnie 

z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (jt. Dz. U. z 2018, 

poz. 2068 ze zm.) „Do dróg gminnych zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym 

niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą sieć dróg służących 

miejscowym potrzebom, z wyłączeniem dróg wewnętrznych”. Na terenie Gminy 

Koronowo istnieje obecnie sieć dróg wewnętrznych. Z uwagi na rozwój Gminy Koronowo, 

Rada Miejska w Koronowie, poprzez zaliczenie drogi wskazanej w załączniku nr 1 do 

niniejszej uchwały do dróg publicznych, chce wyjść naprzeciw potrzebom mieszkańców. 

Projekt niniejszej Uchwały zgodnie z zapisami art. 7 ust. 2 cytowanej wyżej ustawy został 

pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu Bydgoskiego Uchwałą nr 47/2019 z dnia 

10 maja 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 
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Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/110/19 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego piątego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Katarzynę Radtke-

Izbaner. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej Pani Katarzyna Radtke-Izbaner – Niniejsza uchwała dotyczy 

części dróg położonych na terenie miasta i gminy Koronowo. Konkretnie to PKP PLK 

wystąpiło z wnioskiem do Gminy Koronowo ażeby część działek drogowych uznać za 

drogi publiczne. Są to drogi, które są przecięte przez linie kolejowe. Jeżeli byśmy tych 

dróg nie uznali jako drogi publiczne PKP PLK mają możliwość wstawienia tam 
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zamykanych szlabanów i dojazd do pól dla niektórych rolników, w niektórych sytuacjach 

do zabudowy mieszkaniowej będzie utrudniony. Komisja Przestrzegania Prawa, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej wszystkie te tereny zlustrowała i uznała, że 

przejęcie tych dróg jest zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/111/19 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych.  

 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Jezior Byszewskich. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego szóstego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko - 

Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Jezior Byszewskich. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 
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Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Jolantę 

Dombrowską-Chmielek.  

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Pani Jolanta Dombrowska-

Chmielek - Na podstawie art. 23 ust. 3 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie 

przyrody (Dz. U. z 2018 r. poz. 1614 ze zm.) oraz Uchwały Nr VI/121/19 Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego z dnia 27 maja 2019 r. w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Rynny Jezior 

Byszewskich, Zarząd Województwa Kujawsko-Pomorskiego pismem z dnia 3 

czerwca 2019r. (wpływ do tut. Urzędu 10 czerwca 2019r.) znak: ŚG-

VII.051.3.5.2018/2019 przesłał do uzgodnienia Radzie Miejskiej w Koronowie projekt 

uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Rynny Jezior Byszewskich. Stosownie do treści art.23 

ust.3b - 3c ustawy o ochronie przyrody, Rada gminy może odmówić uzgodnienia 

projektu uchwały, o której mowa w ust. 2, wyłącznie w przypadku, gdy przyjęcie tej 

uchwały prowadziłoby do ograniczenia możliwości rozwojowych gminy wynikających 

z ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego lub 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w stopniu 

nieproporcjonalnym do wartości jakie obszar chronionego krajobrazu ma chronić. 

Ponadto Rada gminy nie może odmówić uzgodnienia projektu uchwały, o której 

mowa w art.23 ust. 2 ustawy o ochronie przyrody, w przypadku, gdy podjęcie tej 

uchwały jest konsekwencją rekomendacji dotyczącej utworzenia lub powiększenia 

obszaru chronionego krajobrazu zawartej w audycie krajobrazowym, o którym mowa 

w ustawie z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Po przeanalizowaniu wszystkich zapisów projektu uchwały w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Rynny Jezior Byszewskich a także mając na względzie 

powyższe przepisy ustawy o ochronie przyrody stwierdzono, że  projekt uchwały w 

przedstawionym zakresie należy uzgodnić. 
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/112/19 w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Jezior Byszewskich. 

 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego siódmego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko - 

Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały i uzasadnienia. 

Kto jest za? 19 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Jolantę 

Dombrowską-Chmielek.  
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Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 głosami 

„za”, podjęła Uchwałę Nr XI/113/19 w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Kujawsko - Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

 

28. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego ósmego, czyli do sprawozdania Burmistrza Koronowa z działalności 

międzysesyjnej. O przedstawienie sprawozdania proszę Pana Burmistrza Patryka 

Mikołajewskiego. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski odczytał treść sprawozdania. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego 

Protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Czy są jakieś pytania do 

sprawozdania? Nie widzę, dziękujemy Panie Burmistrzu.  
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29. Zapytania, wnioski i informacje 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński - Przechodzimy do punktu 

dwudziestego dziewiątego porządku obrad sesji: Zapytania, wnioski i informacje. 

- Proszę kto z Pań, Panów Radnych ma jakieś zapytania, wnioski, informacje? 

 

Radny Pan Tomasz Gordon – Ja mam dwa wnioski. Jeden wniosek to dotyczące tej 

pogody to ponieważ widzimy co się dzieje na polach i chodziłoby o to, żeby burmistrz 

wystąpił do wojewody o powołanie komisji do oszacowania skutków suszy. Bo jak 

widzimy teraz te wysokie temperatury, które panują na zewnątrz powodują to, że 

zboża nie dojrzewają tylko usychają i jeżeli taka pogoda się utrzyma, to dwa tygodnie, 

nawet nie dwa tygodnie będą żniwa i jeżeli będą żniwa to się skosi czy wymłóci to co 

wyrosło, to wtedy już będzie trudno to oszacować, więc byłaby taka potrzeba że to nie 

ma tu raczej na co czekać. 

Drugi wniosek mam, że tak też w imieniu rolników, wzorem lat ubiegłych, żeby gmina 

zainteresowała się, poszukała taką firmę, bo podobno są i zorganizowała w gminie 

zbiórkę takich nietypowych dużych opon od rolników tak jak już było raz, że te 

niepotrzebnie zalegające opony, te nietypowe gabarytowo, takie trzy miejsca były 

wyznaczone Wtelno, Wierzchucin i Mąkowarsko, rolnicy tam przywieźli, firma to 

zabrała i no trochę porządku się zrobiło wokół gospodarstw. Taka prośba by była, 

jeżeli to by było możliwe Panowie burmistrzowie. 

I jeszcze tutaj kolega już wspomniał na początku, kolega Bogusław, że no komisja 

nasza, no finansów, budżetu i rolnictwa wyjechała w teren i akurat tak się złożyło, że 

byliśmy we Wtelnie, oceniać wykonanie tej dużej inwestycji jak to wygląda, a przy 

okazji zobaczyliśmy inny temat, który wyłonił się, ponieważ jest tam duże 

pełnowymiarowe boisko i my, jako komisja na następnym posiedzeniu, a ono dopiero 

odbędzie się w sierpniu, wypracujemy jakiś taki wniosek do burmistrza żeby to boisko, 

nawet wszystkie boiska w gminie no umiejscowić – do kogo one należą, czy do szkoły, 

czy do MGOSiR, ktoś musi być za to odpowiedzialny, bo dyrektor mówi nam, że na to 

nie ma środków. Na przykładzie Wtelna mogę powiedzieć, że bardzo dobrze tam 

działa Klub Sportowy Olimpia, odnoszą bardzo duże sukcesy, mogę się pochwalić, bo 

akurat to mój wnuk występuje. Zajęli w województwie kujawsko-pomorskim pierwsze 
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miejsce w piłce nożnej, są takie zawody i oni zdobyli puchar, no takie małe, maluchy 

już interesują się bardzo i no wszyscy chcą być nie tylko Lewandowskim, bo i inne 

nazwiska tam też padają, ale to jest taka kuźnia już talentów, tak i dobrze by było żeby 

z Gminy Koronowo też był taki piłkarz słynny, ale to tak na marginesie. Ale Panie 

Burmistrzu póki co, dobrze by było się zainteresować na wypadek tej właśnie suszy, 

bo tutaj jak kolega Maciej powiedział, dyrektor się zwrócił, czy mogą wziąć wodę z 

hydrantu, więc został ten hydrant tam udostępniony i olicznikowany jak to mówią, a 

rodzice dzieci, które biorą tam udział w tym, składają się, płacą za wodę, bo nie ma kto 

tego zapłacić. Dyrektor mówi, że nie może, no to ci trenerzy bo dość tacy są twardzi – 

mówią no to my sobie poradzimy, zrobili zrzutę i podlewają póki co, może też przyjdzie 

deszcz i popada, nie będzie tego potrzebne, ale może by tam w tym budżecie Panie 

Burmistrzu jakoś, bo wiem, że dotacje ten klub otrzymuje w ramach tej współpracy 

pozarządowej, nie mniej jednak na takie wypadki jak taka susza jest, gdzie ci chłopacy 

trenują, no dobrze by było żeby nie w kurzawie biegali, tylko żeby to jest podlane, 

utrzymać tę murawę i taka prośba by była z naszej strony. Bo ci rodzice wcale, ja 

nawet nie wiem, nie wiedziałem, że tak to wygląda, nawet dyrektor nie śmiał mi tego 

powiedzieć, że taki problem jest, bo jestem tam bardzo często w tej szkole, ale no nie 

wiedziałem, dopiero teraz jak byliśmy w poniedziałek, przy okazji zobaczyliśmy, że 

mają taką maszynę, która jedzie prawie sama podlewa, ale to kosztuje prawda… tak 

jak tu kolega Maciej wyliczył, jedno podlanie stadionu 150 zł czy coś takiego tam, czy 

to dyrektor wyliczył tak? Niecałe 100, no taka by była prośba Panie Burmistrzu przy 

okazji, dziękuję. 

 

Radna Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk – Mam zapytanie. Po pierwsze, czy 

sołectwo organizując festyn wiejski, imprezę dla dzieci czy tzw. „wieczorek taneczny” 

musi opłacać każdorazowo prawa autorskie od utworów muzycznych do ZAIKS-u, czy 

też skoro świetlica wiejska jest współorganizatorem danej imprezy, to wystarczy, ze 

MGOK w Koronowie opłaca składkę do ZAIKS-u i patronuje danej imprezie. 

Wnioski również mam: wnoszę o wycięcie dwóch drzew przy wjeździe do wąwozu na 

ul. Rekreacyjnej w Tryszczynie, tuż przed ROD „Rekreacja”. Powyższe drzewa rosną 

po prawej skromnie, są przechylone pod kątem 30-40  i grożą natychmiastowym 

zwaleniem się na drogę dojazdową do ROD „Rekreacja” oraz do powszechnie 
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użytkowanego miejsca do kąpieli nad rzeką Brdą. Ze względów bezpieczeństwa 

prośba działkowców oraz mieszkańców wydaje się jak najbardziej zasadna. 

Kolejny wniosek: wnoszę o przycięcie drzew przy ul. Jaworowej w Tryszczynie gdyż 

rozrośnięte korony zasłaniają lampy oświetleniowe i w znaczący sposób ograniczają 

oświetlanie ulicy wieczorami. Mieszkańcy po wieloletnich wnioskach doczekali się 

oświetlenia, lecz w tych warunkach nie spełnia ono swojego zadania. 

I jeszcze jeden wniosek: w imieniu Pani sołtys Gościeradza, obecnej tu na Sali, Pani 

Doroty Goś, wnoszę o pomoc w sprawie osuwającego się nabrzeża stawu w 

miejscowości Gościeradz. W wyniku podmywania boku stawu nastąpiło osunięcie 

brzegu. W bezpośrednim sąsiedztwie znajduje się ścieżka rowerowa, na której już 

zauważono pęknięcia nawierzchni. Staw od strony ścieżki, z góry, wygląda bez 

zarzutu, natomiast pod powierzchnią wody doszło do podmycia, co grozi osunięciem 

nabrzeża. Przestrzeń między ścieżką a stawem jeszcze niedawno stanowiła około 4 m 

obszar, natomiast obecnie pozostało zaledwie 1,5 m. Pragnę nadmienić, iż z funduszu 

sołeckiego zakupiono betonowe płyty ażurowe do wyłożenia nabrzeża, które miały 

zabezpieczyć boki przed osuwaniem. Połowa stawu została nimi wyłożona natomiast 

na dalszą część usługi nie wystarczyło środków. Aby uniknąć wymycia ścieżki 

rowerowej proszę o niezwłoczną pomoc w tej sprawie. Być może współpraca ze 

Starostwem Powiatowym – właścicielem ścieżki rowerowej – przyspieszy bieg tej 

sprawie. 

Radny Pan Henryk Borowicz – Ja mam pytanie do Pani dyrektor MGZE w Koronowie, 

wejście do żłobka, no niezbyt przyjemnie to wygląda, po lewej stronie rosną chwasty, 

trawy, w wiadrze stoi kikut owinięty czarną folią. No nie daje to ładnego wizerunku tej 

placówce, dziękuję. 

Radna Pani Mirosława Holka – Mam zapytanie, które nawiązuje do wypowiedzi Pana 

Radnego Tomasza Gordona, proszę o informację kiedy Pan Burmistrz zleci wykonanie 

przyłącza wody na boisku we Wtelnie i kiedy zostanie ono wykonane. Obiecał Pan w 

dniu 8 stycznia 2019 r. na spotkaniu we Wtelnie i niejednokrotnie ten temat był 

poruszany na sesjach. Na dzień dzisiejszy klub ma możliwość podlewania z 

opomiarowanego hydrantu, ale za każdym razem trzeba rozkładać 80 m węża 

strażackiego, aby doprowadzić wodę boiska. Węże te stwarzają zagrożenie dla dzieci 

szkolnych wychodzących na lekcje wychowania fizycznego, łatwo przez nie się potknąć . 
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Dodatkowo przy ewentualnym pęknięciu węża powstanie wielkie rozlewisko. Częste 

odkręcanie i zakręcanie hydrantu też nie służy jego szczelności, a wymiana nie wchodzi 

w rachubę, ponieważ jest on obsadzony dookoła drzwiami. Z boiska korzystają dzieci 

uczęszczające na treningi Olimpii, około osiemdziesięcioro oraz wszyscy uczniowie 

szkoły we Wtelnie. Nadmieniam, że za zużytą wodę do podlewania zostanie obciążony 

klub Olimpia Wtelno. Uważam, ze pół roku to wystarczający czas, aby wykonać to 

zdanie. Chyba w 100-milionowym budżecie znajdzie się 3000 zł na taką inwestycję. 

Panie Przewodniczący również otrzymałam prośbę od Klubu WKS Olimpia-Wtelno oraz 

rodziców dzieci uczęszczających do klubu aby odczytać i złożyć na ręce Pana Burmistrza 

petycję: Petycja w sprawie budowy kompleksu boisk typu orlik przy Zespole Szkół we 

Wtelnie, ul. Szkolna 7, działka 36/1. Niniejszym, na podstawie art. 1 ust. 1 i 2 Ustawy a 

dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, składamy petycję w sprawie budowy oświetlonego, 

ogrodzonego boiska wielofunkcyjnego typu orlik o wymiarach minimum 62x30 wraz z 

zapleczem sanitarno-szatniowym przy Zespole Szkół we Wtelnie i wnosimy o podjęcie 

czynności celem wykonania powyższych działań. Uzasadnienie: aktualne, przyszkolne 

boisko jest wykorzystywane do organizowania zajęć sportowych dla uczniów szkoły, a w 

godzinach popołudniowych prowadzone są zajęcia pozalekcyjne m.in. WKS Olipmia-

Wtelno. Klub zrzesza obecnie około 80 młodych piłkarzy w wieku od 3 do 16 lat, których 

z roku na rok jest coraz więcej. Treningi cieszą się uznaniem dzieci nie tylko z Wtelna, 

dojeżdżają też osoby z Gościeradza, Koronowa, Tryszczyna, Buszkowa, Morzewca, 

Nowego Dworu, Starego Dworu,  Gogolinka, Witoldowa, Szczutek. Umiejscowienie 

obiektu nieopodal centrum miejscowości oraz przy szkole, przyczyni się do ułatwienia 

dostępu do niego wszystkim mieszkańcom. Wybudowanie nowoczesnego kompleksu 

boisk sportowych umożliwi uprawianie różnych dyscyplin sportowych przez wszystkie 

grupy wiekowe i przyczyni się do popularyzacji aktywnego stylu życia. Ma poszczególne 

znaczenie dla dzieci i młodzieży. Wychowanie poprzez sport jest skuteczną metodą walki 

z patologiami. Dla niejednego dziecka jest to początek życiowej pasji i szansy na lepsze 

życie. Z uwagi na lokalizację obiektu, będzie on pełnić także rolę boiska szkolnego. 

Boisko to będzie obiektem użyteczności publicznej, a jego użytkowanie przez lokalną 

społeczność będzie nieodpłatne. Nie przewiduje się zatem efektu ekonomicznego zysku, 

a głównie korzyści społeczne. Dlatego my, niżej podpisani, zwracamy się do władz 

Gminy Koronowo o budowę nowego boiska typu orlik z zapleczem sanitarno-szatniowym. 
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Obecnie tę petycję podpisało 268 osób. Nie można być obojętnym na takie poparcie. To 

boisko nie będzie służyło tylko piłkarzom Olimpii, ale będą z niego korzystać w dużej 

mierze uczniowie Zespołu Szkół we Wtelnie. To samo dotyczy boiska trawiastego, ci 

uczniowie korzystają z niego zdecydowanie więcej niż piłkarze, ale za wodę do 

podlewania musi płacić klub. Jeśli ktoś z Państwa popiera budowę boiska typu orlik we 

Wtelnie i chciałby podpisać się pod petycją, może to zrobić na profilu WKS Olimpia-

Wtelno. 

Radny Pan Piotr Mitera – Panie Burmistrzu ja mam dwa zapytania. Pierwsze czy podjął 

już Pan jakieś działania mające na celu dostosowanie budynku Urzędu Miejskiego w 

Koronowie dla potrzeb osób niepełnosprawnych, jeśli tak, to jakie? 

Drugie pytanie, trudne: kto podjął decyzję o niepodpisaniu umowy z LGD „Trzy Doliny” 

dotyczącej rewitalizacji plaży W Koronowie – Pieczyskach? Dlaczego informacja o 

możliwości pozyskania 147725,00 zł nie została przedstawiona na sesji Rady Miejskiej? 

 

Radny Pan Tomasz Skotnicki – Mam zapytanie oraz wniosek. Zapytanie w sprawie 

udzielenia informacji w sprawie rewitalizacji stawu wiejskiego w miejscowości Wtelno. 

Proszę o informację na jakim etapie są prace związane z rewitalizacją stawu wiejskiego, 

jaki jest zakres prac, jakie prace już zrealizowano, czy wydano pozwolenia na budowę. 

Jakie zostały poniesione wkłady finansowe oraz jaki jest planowany budżet na 

poszczególne etapy prac z podziałem na środki gminne oraz z funduszu sołeckiego. 

Oraz wniosek w sprawie naprawy drogi Wierzchucin Królewski – Popielewo. W 

nawiązaniu do odpowiedzi uzyskanej w dniu 7 czerwca 2019 r. nr sprawy… proszę o 

przekazanie do Zarządcy drogi, czyli Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. 

Konieczności dokończenia naprawy drogi powiatowej. Wg przekazanej informacji 

wykonana została nakładka o długości ok. 1 km. Nie załatwia to jednak tematu, gdyż do 

naprawy pozostałej jeszcze dość długi odcinek drogi, a dodatkowo zdjęto znaki 

ograniczenia tonażu. Powoduje to dalszą degradację drogi. 

 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Chciałam poprzeć w imieniu rolników wniosek 

Pana Gordona o powołanie komisji niezależnie od tego, że będziemy czekać na 

informację z ODR - ów na temat suszy, ponieważ mamy problemy dotyczące to jest 
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bardzo niski poziom opadów, a druga – wysokie temperatury, gdzie rośliny zasychają na 

polu. 

Drugi mój wniosek dotyczy oznakowania drogi powiatowej łączącej miejscowości 

Witoldowo i Bytkowice. Jest to droga ślepa, z bardzo ostrymi zakrętami, łukami drogi i z 

zakrętu właściwie skrzyżowanie pod kątem prostym. Uważam, że w tej chwili przy 

wysokich zbożach z obu stron ograniczonej widoczności może tam dojść do bardzo 

niebezpiecznego wypadku. 

Trzeci mój wniosek to jest – Wnoszę do zarządcy dróg wojewódzkich, dotyczy to drogi 

wojewódzkiej od ronda w Koronowie do Wierzchucina o usunięcie suchych drzew 

zagrażających przy nawet niewielkich wichurach. Leżą tam konary, bardzo duże konary 

drzew. Proszę aby zarząd dróg wojewódzkich tym problemem się zajął. I oczywiście 

wykosił wzdłuż drogi trawę.   

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński  - Przypominam tylko, że zgodnie z 

art. 24 ust. 6 interpelacje i zapytania składa się na piśmie. W związku z tym bardzo bym 

prosił, żeby wszystko dotarło do biura rady. My przekażemy bezpośrednio Panu 

burmistrzowi.  

 

30. Składanie interpelacji 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński   - Kto z Pań, Panów radnych 

chciałby złożyć interpelację? 

 

Radny Pan Mariusz Weleziński – Składam interpelacje w sprawie wprowadzenia do 

wieloletniej prognozy finansowej rozbudowy ośrodka zdrowia. Budowa obecnej 

przychodni w latach 70 – tych ubiegłego wieku miała na celu zapewnienie podstawowej 

opieki zdrowotnej w tamtych latach. W dzisiejszych czasach gdy wykonywane są również 

porady specjalistyczne przychodnia jest stanowczo za mała. Pokazują to statystyki z 

ubiegłego roku, gdzie w samej poradni ogólnej było wykonanych aż 24200 świadczeń. 

Do tego trzeba doliczyć świadczenia lekarzy specjalistów w liczbie ok 24040 porad. Daje 

to łączną liczbę 842420 porad w ciągu roku, czyli średnio 184 porady dziennie, przez 

pięć dni w tygodniu od 8.00 do 18.00. Rozbudowa ośrodka zdrowia stworzy lepsze 

warunki pacjentom czekającym w poczekalni oraz da możliwość podpisania w 
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przyszłości większej ilości kontraktów co teraz z przyczyn zbyt małej ilości gabinetów jest 

mało prawdopodobne. Większa liczba świadczeń wpłynie na to, że mieszkańcy z naszej 

gminy nie będą musieli szukać porad w innych przychodniach w naszym województwie. 

Możliwość leczenia się jest jedną z potrzeb dzięki, której nasi mieszkańcy będą mogli 

poczuć się bezpieczniej. 

 

31. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – A więc tak. Najpierw do Pani radnej 

Holki w sprawie orlika. Mam nadzieję, że ma Pani świadomość, że nie ma już tego 

programu rządowego. Ale i tak rozmawiamy z ministerstwem na temat boiska 

wielofunkcyjnego we Wtelnie. Ja nie mówię tylko o Wtelnie, tylko o tamtej części gminy, 

która nie ma żadnego takiego boiska. A to rozmawiamy po spotkaniu z władzami klubu 

Olimpia, które odbyło się bodajże w marcu. Taka mała dygresja, że my najpierw musimy 

utrzymać te boiska i te elementy, które już mamy do tej pory, tak. Warto na przykład 

zapytać ile razy było monitowane o naprawę nawierzchni  w orliku koronowskim. 

Rozumiem, że Pani oczekuje podobnego. Rozumiem, że w każdy program rządowy, 

znaczy prawie w każdy jest wkład własny. My ten wkład zabezpieczymy jeśli będzie taka 

możliwość. W budżecie istniejącym nie ma złotówki wkładu. A to przecież Pani chyba 

tworzyła ten budżet jako kandydatka. Prawda? 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – Do radnego Tomasza Gordona, jak 

najbardziej jesteśmy świadomi tej sytuacji i rozmawiamy właśnie na chwile obecną, aby 

powołać ta komisję suszową. Też liczymy, że może tym razem szybciej. Nie tak jak 

poprzednio czekając po weekendzie majowym. Może tym razem szybciej będzie 

ogłoszona ciężka sytuacja jeżeli chodzi o plony. Co do opon będziemy takiej firmy 

szukać, jak najbardziej.  

Co do orlika i przyłącza wodnego, o które Pan wspominał. To tak w styczniu Pani Holka 

zgłaszała. Ale dopiero bodajże w maju WKS Olimpia potrafiło powiedzieć jakiego 

przekroju przyłącze potrzebuje, aby tą maszynę podłączyć. Więc nie jest to cała wina 

tutaj po stronie gminy. Trzy dni temu, jak się nie mylę zlecenie na to przyłącze poszło.  
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Co do opłacania za wodę WKS Olimpia jest jednym z najlepiej dotowanych towarzystw 

sportowych w gminie Koronowo, więc z całym szacunkiem Panie radny myślę, że muszą 

sobie poradzić ze środkami na dolewanie tego boiska mimo wszystko.  

Co do zapytań Pani Szulty – Romaniuk. Co do ZAIKS – u nie wiem.  Zapytamy Pana 

dyrektora. Niestety wyszedł, więc trudno mi tak naprawdę się do tego ustosunkować. 

Panie mecenasie.  

Mecenas Pan Rafał Bułka – Ja chciałem tylko powiedzieć, że bez analizy umów, które 

są na, bo tak naprawdę to co zapewnia ZAIKS, to jest licencja na odtwarzanie utworów. 

Licencja ma określony zakres, więc bez znajomości tej licencji, którą ma MGOK nie 

jestem w stanie odpowiedzieć na to pytanie. Obawiam się, że MGOK ma licencję na 

korzystanie z tych utworów. I tak należało by rozsądnie założyć. Na potrzeby swoje 

statutowe, więc jeżeli organizacja imprezy nie mieści się w tej podstawowej działalności, 

to niestety będzie wymagane zawarcie kolejnych umów.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – Co do wycięcia drzew i przycięcia drzew 

naturalnie skierujemy stosowne wnioski i wyślemy naszych pracowników aby 

przygotowali odpowiednie protokoły i zgłosiły do starostwa te drzewa do wycięcia, o która 

Pani radna prosiła.  

Jeżeli chodzi o staw w Gościeradzu tak naprawdę też będziemy musieli sprawdzić jak ta 

sytuacja wygląda.  

Pan Henryk Borowicz, co do brzydkiego wejścia do żłobka w Koronowie. Myślę, że 

wynika to mimo wszystko z ciągle trwających prac. Komisja była tam też, więc widziała 

jak wygląda, wygląda postęp prac. Tez jesteśmy, bardzo się obawiamy czy w 

wyznaczonych terminach uda się tę inwestycję tak naprawdę dokończyć.  

Zapytania od Pani Holki, myślę że kiedy będzie przyłącze to chyba już odpowiedziałem. 

Co do orlika to rozwinę wypowiedź Pana burmistrza, że Pan Makowski wnioskował dwa 

lata z rzędu o 120.000,00 zł na wymianę nawierzchni. Było za każdym razem odmowa. 

Na chwile obecną myślę, że jest to w pierwszej kolejności palący temat, żeby zrobić i 

zadbać o punkty, które mamy. Nim wybudujemy następny, a ten będziemy musieli 

zamknąć podobnie jak plac zabaw na Witosa, bo nie będzie się nadawał do użytku. 

Myślę, że chyba lepiej najpierw zadbać o to co mamy nim wybudujemy nowe.  

Co do radnego Mitery, czy działania jeżeli chodzi o osoby niepełnosprawne. Prowadzimy 

w tym temacie rozmowy z konserwatorem zabytków, bo ten budynek niestety jest objęty 
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nadzorem i każda zmiana chociażby w postaci wejścia do urzędu niestety ale wymagana 

jest jego zgoda.   

Co do niepodpisania umowy, jeżeli chodzi o LGD Trzy Doliny i plan na Pieczyska. No 

podstawowy problem polegał na tym, że jak Pan radny doskonale wie w budżecie nie 

były zagwarantowane środki na wkład własny potrzebny do tego przedsięwzięcia. A było 

to ponad 300.000,00 zł, które było potrzebne. Cały projekt rewitalizacji Pieczysk jest 

wyceniany na ponad 5 mln, za który gmina zapłaciła ponad 100 tys. a my ubiegaliśmy się 

o 500 tysięczną inwestycję. Więc myślę, że zakres projektu przekraczał znacznie tak 

naprawdę możliwości na daną chwilę gminy. 

Co do radnego Skotnickiego i stawu we Wtelnie. Sprawa wygląda tak, że kosztorys 

opiewa na ponad 2,5 mln zł, jeżeli chodzi o rewitalizację stawu. Projekt zawierał błędy i 

starostwo powiatowe nie wydało pozwolenia na budowę. Całkowity koszt mogę się 

pomylić, ale projekt był wyceniany na około siedemdziesiąt kilka tysięcy złotych. Z czego 

z funduszu sołeckiego było ponad 55 tys. zł. 

Co do drogi Wierzchucin – Popielewo jak najbardziej przekażemy pismo dalej. 

Co do zapytań Pani radnej Mojzesowicz, która popierała prośbę Pana Gordona to tak jak 

mówiłem będziemy w tym temacie działać. 

Bytkowice będziemy się kontaktować z zarządcą drób. Droga wojewódzka, 

rozmawialiśmy bodajże przedwczoraj również ze starosta. Planujemy ściągnąć tutaj   

przedstawicieli jeżeli chodzi o drogi wojewódzkie i żartobliwie mówiąc przewieźć ich 

starym Lublinem tą drogą żeby zobaczyli w jakim ona tak naprawdę jest stanie.  

Co do interpelacji radnego Welezińskiego no to myślę, że na etapie pracy na budżetem 

na przyszły rok. Myślę, że jak najbardziej nie tylko radni, ale również i mieszkańcy 

Koronowa sygnalizują, że niestety ale naszej przychodni no konieczna jest dosyć duża 

przebudowa. I chyba wyczerpałem temat. Co myślę, że Pan radny też doskonale wie, że 

będziemy mieli dwie karetki. Więc tym bardziej będzie brakowało  miejsca chociażby dla 

drugiego zespołu ratowniczego na terenie przychodni. Ale myślę, że jakoś się chłopaki 

pognieciecie i się zmieścicie.  

Przewodniczący rady Pan Stanisław Gliszczyński – Czy są jeszcze jakieś inne nie 

udzielone odpowiedzi? 
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Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Zwracam się do Was z ogromną prośbą aby ten 

problem dotyczący podlewania boiska przy szkole we Wtelnie dla tych dzieciaków, 

żebyście się pozytywnie do tego przychylili. Bardzo was o to proszę.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski  - Zlecenie poszło, teraz piłka jest po 

stronie ZGKiM – u Pani radna. 

Radny Pan Olech Raddatz – Ja mam tylko pytanie czy otrzymamy dzisiaj odpowiedzi z 

poprzedniej sesji? Mieliśmy otrzymać na wszystkie pytanie i wnioski. Była to długa sesja. 

Pan burmistrz nas prosił, że odpowie nam na tej sesji na wszystkie pytania i wnioski. No 

to nawet nie mamy na piśmie.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  A może Pan zwrócić się jeszcze raz. 

Jakie pytanie nie zostało odpowiedziane?  

Radny Pan Olech Raddatz-  Ja na przykład nie otrzymałem odpowiedzi na pytanie czy 

wesprzemy jakąś gminę, czy miejscowość, ?  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – To jest nieporozumienie. Pewnie 

awizo leży w skrzynce, bo odpowiedź do Pana poszła w pełnym wymiarze. Możemy tylko 

dodać, że po odpowiedzi, która do Pana poszła wesprzemy w dużo ciekawszy sposób 

niż tylko przelewając pieniądze, do którego inicjatywy będzie Pan zaproszony.  

 

Radny Pan Olech Raddatz-   Dziękuję. 

 

Radna Pani Mirosława Holka – Panie burmistrzu powiedział Pan, że tworzyłam ten 

budżet. Owszem chciałam również napomknąć, że na wspólnym posiedzeniu komisji 12 

grudnia również takowy wniosek o boisko składałam, podałam źródło finansowania, więc 

tu musimy po prostu znaleźć kompromis jakiś. Musimy zbudować, musimy rozmawiać, 

żeby faktycznie ten orlik dla dzieci powstał.  

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński -  Rozumiem, że ta sprawa jeszcze 

będzie wyjaśniana. Nie jest to łatwe zadanie inwestycyjne. Tak jak powiedział Pan 

burmistrz  kwestia ogłoszonych konkursów ministerialnych. Na ten moment z tego co się 

orientuję, nie ma. Więc myślę, że kwestia spotkania się w środowisku, ustalenia tak 

naprawdę o jaką wielkość boiska chodzi, itd. To jest kwestia późniejsza. 
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Czy inne jeszcze odpowiedzi nie zostały uzyskanie? Nie widzę. W związku z tym 

pozwólcie Państwo, że przed ogłoszeniem wyczerpania porządku obrad. 

Panie burmistrzu ubolewam, że po raz kolejny nie ma, mimo, że otrzymuje cały czas 

zaproszenia i było zapewnienie z Pana strony, że się pojawi. Nie ma na żadnych z 

posiedzeń sesji rady od kilku miesięcy Pana prezesa spółki ZGKiM. Mam nadzieje, że 

będzie. Ale jeszcze raz o to proszę.  

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Panie przewodniczący ja również 

ubolewam. Prosiłem o zwołanie dwóch sesji nadzwyczajnych w celu przedstawienia 

sytuacji w ZGKiM oraz prezesa. Te sesje nie zostały zwołane. Od dzisiaj co się „Jak psu 

buda należy” Pan prezes rozpoczął urlop. Tylko dlatego Go niema. 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński  - Dobrze, tylko informacja z mojej 

strony, tak.  

 

33. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Pan Stanisław Gliszczyński –W związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XI sesję Rady Miejskiej w Koronowie 

Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 13.25.  .  

       

Koronowo, 05 lipca 2019 r. 

Protokół sporządziła 

Inspektor Biuro Rady Miejskiej w Koronowie 

Aneta Babińska   Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie 

      /-/ Stanisław Gliszczyński 


